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Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
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tartott üléséről



A bizottság tagjai közül jelen vannak: Kovács László György alelnök, Dézsi Koppány bizottsági 
tag, Kivágó Péter bizottsági tag, Németh Bence bizottsági tag

További jelenlévők: Gelencsér Ferenc József alpolgármester, dr. Tarjányi Tamás jegyző, Németh 
Mónika aljegyző, Jambrisekné Borhy Gabriella irodavezető, Kékesi István főkönyvelő

Az ülés helyszíne: Polgármesteri Hivatal testületi ülésterme, fszt. 8.
(Budapest, Kapisztrán tér 1.)

Az ülés kezdete: 16:07 óra

Az ülés vége: 16:28 óra

Jegyzőkönyvvezető: dr. Magyar Aletta

Kovács László György, alelnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és 
megállapította, hogy a bizottság négy fővel határozatképes. Elmondta, hogy Timár Gyula elnök úr 
a mai ülésen nem tud részt venni, ezért alelnökként vezeti a bizottsági ülést. Az ülés 
jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Kivágó Péter bizottsági tagot. Szavazásra tette fel a 
meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága 
19/2020. (IX. 28.) PEB határozata 
a Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága a 2020. szeptember 28-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2020. évi költségvetéséről 
szóló 1/2020. (11.28.) önkormányzati rendelet 2. módosítása 
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat gazdasági ciklusprogram 
célrendszerének megtárgyalása
Előterjesztő: Timár Gyula elnök
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3. A Fővárosi Önkormányzattal történő együttműködés a Liszt Ferenc 
Nemzetközi Repülőtér által okozott környezeti hatások csökkentése 
céljából
Előterjesztő: Tímár Gyula elnök

4. A Budapest I. Kerület 7579 helyrajzi számú, természetben 1012 Budapest 
Győző utca 11. szám alatti ingatlant érintő vételi szándék 
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

5. A Közép-Budai Tankerületi Központ által benyújtott támogatási kérelem 
elbírálása
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

6. A Budapest. I. kerület Budavári Önkormányzat közalapítványainak 2019. 
évi tevékenysége
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

7. Egyebek

1. Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 
1/2020. (11.28.) önkormányzati rendelet 2. módosítása
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

Kivágó Péter, bizottsági tag: a második oldalon a Bevételek alakulása - Önkormányzat rovatban 
az összes sor 1 461 044 eFt, viszont ha az alatta lévő számokat összeadja, akkor az 1 461 011 eFt- 
ra jön ki, tehát 33 eFt a különbség, vagyis számolási hiba történt.

Jambrisekné Borhy Gabriella, irodavezető: lehet, hogy a kisebb tételek nincsenek benne szó 
szerint, de az excel táblában ki vannak bontva.

Kivágó Péter, bizottsági tag: kérdése, hogy az ÁFA bevételek 865 000 Ft miből tevődik össze.

Jambrisekné Borhy Gabriella, irodavezető: az ÁFA két tételből tevődik össze. A bevételi lábát 
tekintve annak egyik része, ami ÁFÁ-t a számlakiállításkor felszámítanak. Tehát amit az 
önkormányzat felé befizetnek, az először bevétel, aztán a NAV-hoz történő befizetés után lesz 
kiadás. A másik lába pedig az, amit az önkormányzat a kiadásaiból visszaigényel. Amikor az a NAV- 
tól megérkezik, az kvázi bevétel. Ezért jelenik meg két külön soron is.

Kivágó Péter, bizottsági tag: de ez tényleges, visszaigényelt, ami befolyt?
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Jambrisekné Borhy Gabriella, irodavezető: igen.

Kivágó Péter, bizottsági tag: a következő kérdése a kamatkiadások sorához kapcsolódik, 
miszerint hogy mi a kamatkiadás. Az olvasható az előterjesztés 3. oldalán, hogy a „másik jelentős 
összeg a kamatkiadási soron van”.

Jambrisekné Borhy Gabriella, irodavezető: az a lekötött értékpapírok bennfoglalt kamatja, amit 
először ki kell fizetni, amikor értékpapírt vásárolnak. Akkor, amikor lejár az értékpapír, és 
megkapják a kamatot, azt ott visszakapják. De ezt az alaptőkével együtt egyszer be kell, hogy 
fizessék. Ezt hívják úgy, hogy bennfoglalt kamat.

Kivágó Péter, bizottsági tag: kérdezi, hogy milyen értékpapírokat vásárolt az önkormányzat, 
aminek ez volt a kamatköltsége.

Jambrisekné Borhy Gabriella, irodavezető: februárban vásároltak 800 millió Ft értékben 
értékpapírt.

Kovács László György, alelnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén felteszi az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot szavazásra.

A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
20/2020. (IX. 28.) PEB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 1/2020. 
(11.28.) önkormányzati rendelet 2. módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 1/2020. (11.28.) 
önkormányzati rendelet 2. módosításáról” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

2. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat gazdasági ciklusprogram 
célrendszerének megtárgyalása
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

Gelencsér Ferenc József, alpolgármester: véleménye szerint a nem sorkizártban irt szöveg bűn 
a jóízlés ellen.

Kovács László György, alelnök: feltételezi, hogy a végleges változatban lehet javítani. Kérdezi 
jegyző urat, hogy valóban így van-e.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: igen.

Kovács László György, alelnök: kérdés, hozzászólás nem lévén felteszi az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot szavazásra.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
21/2020. (IX. 28.) PEB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat gazdasági ciklusprogramjának elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budapest I. 
kerület Budavári Önkormányzat gazdasági ciklusprogram célrendszerének megtárgyalása” 
tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi hatátozatot hozta:

3. A Fővárosi Önkormányzattal történő együttműködés a Liszt Ferenc Nemzetközi 
Repülőtér által okozott környezeti hatások csökkentése céljából
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

Dézsi Koppány, bizottsági tag: van egy finanszírozási felső korlátja a kutatásnak, ami 8 millió 
forintot ír elő. Jobbnak, igazságosabbnak találná, ha az I. kerület hozzájárulása lakosság arányosan 
történne. így a maximális összeg 2 millió forint lehetne, és nem a 3. pontban előirt 8 millió forint. 
Tehát módosításra javasolja a felső korlátot 2 millió forint összegre.

Kivágó Péter, bizottsági tag: kérdezi, hogy eddig hány önkormányzat fejezte ki együttműködési 
szándékát. Van-e erről bármiféle információjuk?

Kovács László György, alelnök: jegyző urat kérdezi, hogy tud-e róla.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: nincs erről információjuk. Ez azért egy ilyen furcsa felhatalmazás, 
mert csak egy tárgyalási keretet határoz meg a polgármester számára. A Főpolgármesteri Hivatal 
azzal kereste meg a 23 kerületi önkormányzatot, hogy jelezzék támogatási szándékukat. Ezek 
alapján az első körös támogatások alapján folytatják majd le a tényleges egyeztetéseket.
Ez a téma vissza fog még kerülni a konkrét összeggel, amiről a képviselő-testület majd akkor fog 
tudni dönteni. Az előző hozzászólásra reagálva elmondja, hogy két álláspont volt; az egyik, hogy 8 
millió forintot adjon az önkormányzat, a másik, hogy lakosságarányosan járuljon hozzá. Ha 
kiszámolják, hogy amennyiben 100 millió forint a projekt, akkor nem kerülthet 8 millió forintba az 
I. kerületre eső rész. De ez egy vagy-vagy feltétel. Nem biztos, hogy el fogja fogadni a Főváros a 
lakosságarányos támogatást, és akkor majd az egyes kerületek döntenek arról, hogy mennyit adnak, 
és akkor adott esetben a támogatás összeg magasabb is lesz. Egyelőre annyit tud, amennyit 
főpolgármester úrtól és stábjától tájékoztatásul kaptak.

Kovács László György, alelnök: jelezte, jómaga az eredeti javaslatot támogatja, de először a 
módosító javaslatról kell szavazni.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a módosító javaslatot, mely szerint az 
előterjesztésben szereplő 8 millió forint helyett lakosságarányos hozzájárulás szerepeljen a 
határozati javaslatban.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
22/2020. (IX. 28.) PEB határozata
a Fővárosi Önkormányzattal történő együttműködéssel kapcsolatban kialakított 
állásfoglalásáról a Liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér által okozott környezeti hatások 
csökkentése céljából

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elutasítja „A Fővárosi Önkormányzattal történő együttműködés a 
Liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér által okozott környezeti hatások csökkentése céljából” 
tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslat azon módosítását, hogy a Budavári 
Önkormányzat 8 millió forint összeghatár helyett lakosságarányosan járuljon hozzá a 
készülő hatástanulmányhoz.

A bizottság 1 igen, 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Kovács László György, alelnök: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
23/2020. (IX. 28.) PEB határozata
a Fővárosi Önkormányzattal történő együttműködéssel kapcsolatban kialakított 
állásfoglalásáról a Liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér által okozott környezeti hatások 
csökkentése céljából

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Fővárosi 
Önkormányzattal történő együttműködés tárgyában a Liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér 
által okozott környezeti hatások csökkentése céljából” tárgyú előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

4. A Budapest I. Kerület 7579 helyrajzi számú, természetben 1012 Budapest Győző 
utca 11. szám alatti ingatlant érintő vételi szándék
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

Kovács László György, alelnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
24/2020. (IX. 28.) PEB határozata
a Budapest I. Kerület 7579 helyrajzi számú, természetben 1012 Budapest Győző utca 11. 
szám alatti ingatlant érintő vételi szándékról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budapest I. 
Kerület 7579 helyrajzi számú, természetben 1012 Budapest Győző utca 11. szám alatti 
ingatlant érintő vételi szándék” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

5. A Közép-Budai Tankerületi Központ által benyújtott támogatási kérelem 
elbírálása
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

Kovács László György, alelnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
25/2020. (IX. 28.) PEB határozata
a Közép-Budai Tankerületi Központ által benyújtott támogatási kérelem alapján a Közép
Budai Tankerületi Központ részére 235 000 000 Ft összegű vissza nem térítendő pénzügyi 
támogatás nyújtásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „A Közép-Budai 
Tankerületi Központ által benyújtott támogatási kérelem elbírálása” tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

6. A Budapest. I. kerület Budavári Önkormányzat közalapítványainak 2019. évi 
tevékenysége
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

Kovács László György, alelnök: három közalapítvány beszámolójáról van szó, a negyedik 
esetében még várják a kuratórium döntését.

Kivágó Péter, bizottsági tag: kérdezi, hogy a Közbiztonsági Közalapítvány késedelme mire 
vezethető vissza.

Gelencsér Ferenc József, alpolgármester: július 16-án új kuratóriumi tagokat választottak, 
viszont az átvezetés lassúsága miatt az előző kuratóriumi tagok nem akarták már aláírni a 
beszámolót. Időközben viszont hiába lett új kuratórium, nincsen a közalapítvány ellenőrző 
bizottságának elnöke. És ahhoz, hogy a képviselő-testület el tudja fogadni a beszámolót, az kell, 
hogy előtte a kuratórium és az ellenőrző bizottság együttesen, tehát 6 fő azt megszavazza és
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elfogadja. De jelenleg nincsenek hatan. Ha jól látja, most sürgősséggel bekerült az az előterjesztés, 
amely a közalapítvány ellenőrző bizottsági elnöki pozíciójára javasol megválasztani egy személyt. 
Amennyiben őt az október 1-i képviselő-testületi ülésen megválasztják, úgy az azt követő ülésre be 
tud kerülni az addigra elfogadott beszámoló.

Kivágó Péter, bizottsági tag: köszöni a választ.

Kovács László György, alelnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága 
26/2020. (IX. 28.) PEB határozata
a Budavári Önkormányzat által alapított Budapest I. kerületi Népjóléti Közalapítvány —, 
Márai Sándor Kulturális Közalapítvány — és a Budai Vároltalmazó Közalapítvány 2019. évi 
beszámolójának elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „A Budapest. I. 
kerület Budavári Önkormányzat közalapítványainak 2019. évi tevékenysége” tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést 
bezárta.

Budapest, 2020. október 13

Kivágó Péter 
bizottsági tag
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